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Komunikat Zarządu Miasta Puszczykowa
Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 12 ustawy z dnia 7 lipca 1 994 r. o zagospodarowaniu przestrzennym (Dz.U.Nr 

89, poz.415) podaje się do publicznej w iadomości, że dnia 10.03.1997 r. o godz. 9.00 w  sali sesyjnej Urzędu 
Miasta Puszczykowa odbędzie się sesja Rady Miasta, której przedmiotem będzie uchwalenie m iejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony w  Puszczykowie Starym w  rejonie 
ulic: Czarnieckiego - Pszeniczna - Gołębia. Przewodniczący Zarządu

dr inż. Janusz Napierała

U chw ała nr 2 /9 7 / I I  
Zarządu Miasta Puszczykowa 

z dnia 29.01.1997 r.
w  s p ra w ie : w y s o k o ś c i o p ła t z ty tu łu  u ż y tk o w a n ia  

g ru n tó w  na p o d s ta w ie  u m ó w  d z ie rż a w n y c h .

Na podstawie art. 693 § 1 K.C. oraz art. 30 ust. 2 pkt 3 i art. 46 
ustawy z dnia 8.03.1 990 r. o samorządzie terytorialnym (t.j. Dz. 
U z 1996 r.) Nr 13, poz. 74 z późn. zmianami.

§ 1 -
Ustala się następujące stawki za 1 m2 z tytułu użytkowania 

gruntów na podstawie umów dzierżawnych.
1. Za grunty przeznaczone pod działalność gospodarczą w  tym 

usługową i gastronomiczną oraz grunty przeznaczone pod 
obiekty niestałe:
opłata roczna za 1 m2

2. Za grunty przeznaczone pod garaże: 
opłata miesięczna za 1 m2

3. Za grunty przeznaczone na cele rolnicze, 
bez względu na klasę: 
opłata roczna za 1 m2

4. Za grunty przeznaczone na cele ogrodnicze: 
opłata roczna za 1 m2

5. Za grunty Przeznaczone na cele składowe, 
w tym grunty przy u| jarosławskiej: 
opłata miesięczna za 1 m2

10,44 zł

0,72 zł

0,04 zł

0,12 zł

0,36 zł

§2.
Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta.

i 3.
Uchwała wchodzi w  życie z dniem 1.02.1997 r. Obowiązuje 

w  roku 1997  \ podlega podaniu do publicznej wiadomości
w  m ie js c a c h  z w y c z a jo w o  p rz y ję ty c h .

Badania profilaktyczne
Nowotwór piersi (szczególnie sutka) jest najczęściej występującym 

nowotworem u kobiet w Polsce. Ryzyko zachorowania zwiększa się po 
35 roku życia. Rozpoznania tej choroby może dokonać lekarz, któremu 
pomocne są badania specjalistyczne:

1. radiomammografia, czyli prześwietlenie promieniami Roentgena 
i zapisanie wyniku na kliszy,

2. ultrasonografia (USG), czyli badanie tkanek sutka przy użyciu 
ultradźwięków,

3. badanie mikroskopowe tkanki pobranej za pomocą nakłucia. 
Postępowanie to nie jest groźne dla zdrowia.

Zjawisko raka piersi jest dość powszechne, a brak działań 
profilaktycznych (zapobiegawczych) jest przyczyną wielu niepo
trzebnych stresów i tragedii. W  związku z tym powstała idea 
zakupu „objazdowego” mammografu, który służyłby wszystkim 
kobietom województwa poznańskiego, które nie m ają możliwo
ści zadbania o swoje zdrowie.

Zarząd Miasta nie zaakceptował tego pomysłu, ponieważ 
koszty zakupu jednego urządzenia, sięgające 1,5 miliarda 
starych złotych, musiałyby pokryć zainteresowane gminy. Poza 
tym roczne utrzymanie i obsługa wynosiłyby ok. 1 miliarda 
starych złotych. P onadto  proces badań tego typu jest zbyt 
skomplikowany, aby m ożna go było przeprowadzić skutecznie 
w warunkach „polowych”. Postanowi! natom iast stworzyć 
możliwości przebadania w tym zakresie wszystkich mieszkanek 
Puszczykowa od  20  roku życia w normalnych warunkach. 
Badania w stępne będą przeprowadzone na miejscu przez 
specjalistę z zakresu onkologii. W wypadku jakiejkolwiek 
wątpliwości co do pełnego zdrowia wszystkie panie będą 
kierowane do badań ultrasonografii, a  kobiety powyżej 40  roku 
życia - jeśli będzie taka potrzeba - poddane zostaną badaniom  
mammograficznym w Poznaniu.

W śród naszej społeczności samorządowej coraz powszech
niejsza jest wiedza o tym, że wczesne wykrycie raka piersi 
u kobiet daje możliwość całkowitego wyleczenia.

Szczegółow e inform acje o sposob ie  i czasie b ad a ń  b ęd ą  
p o d an e  w  „E ch u  Puszczykow a” . Przypuszczam y, że rozpo
czną  się  one w  lipcu lub sie rpn iu  b ieżącego roku.

Jeśli organizacja i przebieg badań kobiet będą pomyślne 
i pożyteczne, Zarząd Miasta zaproponuje przebadanie wszyst
kich mężczyzn w zakresie wykrywania schorzeń właściwych tej 
części rodzaju ludzkiego.
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R ada M iasta  na se s j i  w  dn iu  27 s ty c z n ia  1997 r. p od ję ła  17 u ch w ał.

Nazwy ulic
Osiem uchwal (nr 158-165/97/11) dotyczyło nadania nazw nowo 

powstałym ulicom. Radni przyjęli propozycje mieszkańców i na mapie 
Puszczykowa pojawią się następujące ulice:
BUKOW A - łączy wschodnie krańce ulic: Dębowej, Krzywej, Krańcowej, 
Przecznicy i Klasztornej, JAW OROW A - od Bukowej równoległa do 
ul.Krańcowej i Przecznicy, (bez przejazdu), JAŁOW COW A - równoległa 
do ul. Cichej, M O RENO W A - na zachód od ul. Czarnieckiego, naprzeciw 

Polnej w  rejonie Starego Puszczykowa oraz 
FIOŁKOWA - od ul. Kraszewskiego, TULIPANOW A - od ul. Kraszews
kiego równoległa do Nadwarciańskiej, NARCYZOW A - równoległa do 
Nadwarciańskiej, wzdłuż wschodniej granicy terenów Szpitala PKP, 
SŁOW ICZA - od ul. Nadwarciańskiej 
w  rejonie N iw ki.

Nabycie na własność
Następne uchwały (166-170/97/11) wyrażają zgodę Rady na nabycie 

na własność Miasta nieruchomości gruntowych, zajętych w  latach 
poprzednich pod ulice. Obowiązek wykupienia powstaje z mocy prawa 
w  chw ili faktycznego zagospodarowania terenu dla celów komunikacyj
nych.

Właściciele 3 działek na Starym Puszczykowie przekazali Miastu 
w  drodze darowizny grunt, przeznaczając go na drogę publiczną.

Sprzedaż
Uchwala nr 171/97/11 zezwala na sprzedaż budynku jednorodzinnego 

obecnemu najemcy oraz oddanie w wieczyste użytkowanie gruntu, na którym 
mieści się ten obiekt.

Natomiast uchwała nr 172/97/11 wyraża zgodę na sprzedaż albo oddanie 
w wieczyste użytkowanie gruntu przy ul. Poznańskiej w drodze przetargu. 
W tym wypadku sprzedaży bezprzetargowej nie można dokonać ze względu 
na istniejące przepisy prawne.

ŚWIETLICA ŚRODOWISKOWA
Ze względu na społeczną ważność uchwały nr 173/97/11 w  sprawie 

prowadzenia świetlicy środowiskowej podajemy jej zasadniczą treść 
w  całości:

§ 1 .
Rada Miasta przyjmuje do realizacji zadanie własne z zakresu pomocy 

społecznej, polegające na prowadzeniu świetlicy środowiskowej przy 
Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w  Puszczykowie.

§2.
Zadaniem świetlicy środowiskowej jest wszechstronna pomoc dzie

ciom i młodzieży z rodzin patologicznych, w  szczególności z rodzin 
z problemem alkoholowym i dysfunkcyjnych w  zakresie opieki, resoc
jalizacji i adaptacji społecznej, zamieszkałych na terenie Puszczykowa.

Uchwała wchodzi w  życie z dniem powzięcia, ale obowiązuje od 
1 stycznia 1997 r.

Uzasadnienie
Problem zapobiegania osobistym i społecznym nieszczęściom dzieci 

i młodzieży z rodzin, które nie zapewniają im prawidłowych warunków 
rozwoju fizycznego i psychicznego, istnieje także w  naszym mieście. 
Dotyczy on szczególnie tych rodzin, w  których nadużywanie alkoholu jest 
przyczyną braku elementarnej atmosfery sprzyjającej rozwojowi psychicz
nemu potomstwa. Rodziny takie nie wypełniają podstawowych obowiąz
ków opiekuńczych, nie są zdolne do zapewnienia dzieciom ewentualnego 
powrotu do normalnego, społecznie akceptowanego, sposobu życia 
w  wypadku, gdy popadną w  kolizję z prawem z powodu lekkomyślności 
lub przypadkowego zbiegu wydarzeń.

Świetlica środowiskowa, dostępna dla wszystkich chętnych i po
trzebujących wszechstronnej pomocy, może i powinna pomóc przy
stosować się do życia w  społeczności puszczykowskiej tym, którzy 
pozbawieni są nie z własnej w iny ciepła rodzinnego, własnego stolika do 
odrabiania lekcji, gorącej herbaty w  zimne popołudnia, a często także 
kromki chleba.

W styczniu i w  lutym bieżącego roku codziennie po południu korzystało 
ze świetlicy średnio 1 5 - 2 8  dzieci. Opiekę i pomoc dydaktyczną 
zapewniają pedagodzy i nauczyciele, zatrudnieni w  Ośrodku Kultury. 
Niech nam będzie wolno wyrazić nadzieję, że ta forma pomocy zapewni 
dzieciom i młodzieży możliwość normalnego startu w  dorosłe życie.

LOSY OCZYSZCZALNI ŚCIEKÓW
Uchwała nr 174/97/11 Rady Miasta Puszczykowa z dnia 27 stycznia 

1997 r.
w  sprawie odstąpienia od porozumienia komunalnego  
dotyczącego budowy oczyszczalni ścieków w  Łęczycy.

Na podstawie art 18 ust. 2 pkt 12 i art. 74 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca
1990 roku o samorządzie terytorialnym (tekst jednolity Dz.U. z 1996 r. Nr 
13 poz. 74) Rada Miasta Puszczykowa uchwala co następuje:

§ 1 ■
1. Przyjęty przez inwestora do realizacji projekt oczyszczalni ścieków 

w  Łęczycy nie spełnia oczekiwań Miasta Puszczykowa wynikających 
z zawartego w  tej sprawie porozumienia, w  tym zwłaszcza efektywno
ści ekonomicznej.

2. W procesie przygotowawczym inwestycji naruszone zostały warunki 
porozumienia o budowie międzygminnej oczyszczalni ścieków w  Łę
czycy.

§2.
W związku z niespełnieniem, przez przyjęty do realizacji projekt i proces 

przygotowania inwestycji, warunków porozumienia Miasto Puszczy
kowo odstępuje od porozumienia sprawie realizacji zadania publicz
nego „Budowa oczyszczalni ścieków w  Łęczycy z 11.04.1995 r."

§3.
Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Miasta Puszczykowa.

§ 4.
Uchwała wchodzi w  życie z dniem podjęcia.

Uzasadnienie
W Porozumieniu z dnia 11.04.1995 r. w  sprawie realizacji zadania 

publicznego „Budowa oczyszczalni ścieków w  Łęczycy" strony porozu
mienia uzgodniły, że oczyszczalnia będzie miała moc docelową 5000 m3 
na dobę, a pierwszy jej etap 2100 m sześciennych na dobę. Koszt budowy 
I etapu oczyszczalni miał wynieść niecałe 6 min zł. Gmina Komorniki, która 
jest wykonawcą zadania określonego w  porozumieniu, przyjęła do 
realizacji projekt, według którego wykonana oczyszczalnia miałaby moc 
3700 m3 na dobę, a koszt jej wykonania będzie wynosił 17 min zł. Budowa 
w I etapie tak dużej oczyszczalni jest niezgodna z warunkami porozumie
nia i bezzasadna ze względów finansowych i ekologicznych. Oczyszczal
nia po wybudowaniu nie będzie mogła poprawnie działać ze względu na 
brak wymaganej ilości ścieków. Gminy, angażując się w budowę tak 
drogiej oczyszczalni, nie będą miały środków na równoczesną budowę 
kolektorów i sieci kanalizacyjnej. Pomimo wielokrotnie kierowanych 
wniosków do Gminy Komorniki o zmianę projektu i budowę pierwszego 
etapu oczyszczalni w  sposób zgodny z ustaleniami porozumienia Gmina 
Komorniki przeprowadziła przetarg, wybrała wykonawcę i przystąpiła do 
budowy oczyszczalni wedtug projektu wyżej opisanego.

Od Zarządu Miasta
Odstąpienie od bardzo drogiej koncepcji budowy oczyszczalni ścieków 

w Łęczycy nie spowoduje opóźnień w realizacji planów skanalizowania Pusz
czykowa. W tej chwili trwa procedura rozstrzygania przetargu na wykonawcę 
koncepcji budowy kanalizacji na terenie naszego miasta. Mamy nadzieję, ie  do 
końca lutego będziemy znali jego zwycięzcę, który w ciągu najbliższych dwóch 
miesięcy definitywnie zakończy szczegółowe opracowanie koncepcji.

W kwietniu chcielibyśmy poinformować Mieszkańców o kosztach budowy 
kanalizacji, o zasadach finansowania i o planowanym terminie zakończenia tej 
ogromnej inwestycji. Zgodnie z dotychczasowymi ustaleniami między Za
rządami Gminy Mosina i Miasta Puszczykowa będziemy budowali obiekty 
stanowiące drugi etap oczyszczalni mosińskiej, do której będzie podłączone całe
miasto.

Sprzedam  pół b liźn iaka  
w  P uszczyków ku  

tel. (061) 202-136 (po godz. 20.00)

S p rze d a m  w ó z e k  2 - fu n k c y jn y .  
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Dnia 18 stycznia 1997 roku 
zginęła tragicznie M A R IA  
O S S O W S K A . W  szkolnict
w ie pracowała od 1987 r. N au
czyciel nauczania początko
wego. Od 1995 r. pełniła funk
cję wicedyrektora szkoły.

Zostanie w  naszej pamięci 
jako Przyjaciel dzieci, sumien
ny pracownik, a przede wszys
tkim czuły i życzliwy Człowiek.

APEL SZKOLNY 
Czarna flaga na maszcie. 

Głęboka cisza. Załamujący się głos...
„Dzisiaj, w tej chwili, tyle myśli ciśnie mi się do głowy, że właściwie 

nie wiem, co powiedzieć. Taka straszna chmura smutku zawisła nad 
naszą szkolą. Obojętnie, co dziś zostanie tu powiedziane, nic zob
razuje to żalu jaki nas otoczył.

Odeszła od nas na zawsze wspaniała Nauczycielka, Wychowaw
czyni i mój Przyjaciel - pani dyrektor Maria Ossowska. W sobotę 18 
stycznia 1997 r. zginęła tragicznie wraz ze swoją ośmioletnią córeczką 
w wypadku samochodowym. Dziś nie usłyszy tego, co chcę o Niej 
powiedzieć. Pani dyrektor Maria Ossowska była nauczycielem 
z powołania. Praca pedagogiczna nigdy nie była dla Niej ciężarem. 
Z przyjemnością, uśmiechem oraz. olbrzymim poczuciem humoru 
spełniała swoje bardzo trudne obowiązki nauczycielki, a od roku także 
wicedyrektora Szkoły.

Chciałabym, abyśmy o jednej rzeczy wszyscy pamiętali. Pani 
dyrektor Maria Ossowska to Osoba, która spieszyła z pomocą 
każdemu, kto jej potrzebował - wszędzie, w każdej sytuacji i o każdej 
porze. Ona tak właśnie pojmowała swoją pracę.

Za to, że zawsze można było na Niej polegać, że bez zastrzeżeń 
można było Jej zaufać - dzisiaj, z bólem to przyznaję, że zbyt późno 
- d z i ę k u j ę  Jej.

Na koniec moja refleksja, prośba, rada: Mówcie swoim Przyjacio
łom, co do nich czujecie i co im zawdzięczacie wtedy, gdy Was jeszcze 
słyszą” . Ewa Budzyńska

PODZIĘKOWANIE
Pragnę bardzo serdecznie podziękować za niezliczone 

słowa wsparcia, otuchy i deklaracje bezgranicznej po
mocy, które kierowane były pod moim adresem w  zw iąz
ku z bolesną stratą mojego Przyjaciela i najbliższego 
W spółpracownika - dyr. M arii Ossowskiej.

Ewa Budzyńska

W ielkieś nam uczyniła 
pustki w ...

Nieubłagana śmierć zabrała z naszego grona zastępcę 
dyrektora naszej szkoły panią M a r ię  O sso w ską . Zginę
ła tragicznie w  wypadku samochodowym w  sobotę 18 
stycznia 1997 r. wraz ze swoją ośmioletnią córką M ag 
daleną. Ta straszna wiadomość dotarła do nas w  niedziel
ne przedpołudnie, wyw ołując w  sercach naszych ogrom 
ny smutek.

Jeszcze w  piątek była między nami, jej promienny 
uśmiech widziało się w  każdym miejscu i na każdym 
kroku. Została po niej ogromna pustka w  szkolnej społe
czności. Była wspaniałym Człowiekiem, całym sercem 
oddanym młodzieży i zaangażowanym w  życie szkoły. 
Pamięć o niej pozostanie na zawsze w  naszych sercach 
i umysłach. Jej duch będzie obecny w  murach szkoły, 
którą tak umiłowała.

(Styczniowy numer miesięcznika „Nasz Szkolny Kleks", 
wydawanego przez młodzież Szkoły Podstawowej Nr 1).

Każda śmierć jest bolesna. Ale niezaw i
n iona  śm ierć  m łodej, pełnej życia kobiety  i uk o ch an eg o  
dziecka boli okru tn ie . W iadom ość, k tó ra  do  n as  d o ta rła  
w niedzielny p o ranek , o śm ierci P an i M arii O ssow skiej i jej 
córeczki M agdaleny, była d la  n as  w szystkich  para liżu jąca , 
w ręcz n iepraw dopodobna.

P ani M aria O ssow ska była nauczycie lem  z pow ołania. 
B yła d ob ra , u śm iechn ię ta , ra d o sn a  i troskliw a. B yła d osko 
nałym  dyrek to rem  szkoły. O d d a n a  dzieciom , ko leżankom  
i ko legom , tw orzyła w swojej szkole w sp an ia łą  atm osferę. 
Żyła d la  szkoły ja k o  nauczyciel i ja k o  dyrek tor. Żyła d la  
dzieci i m ieszkańców  Puszczykow a.

W  im ieniu  dy rek to ra  szkoły P ani Ewy Budzyńskiej, 
w im ieniu  G ro n a  P edagog icznego  i P racow ników  Je j szkoły 
i pozosta łych  szkół naszego  m ia s ta , w  im ieniu  Dzieci i ich 
Rodziców, w  im ieniu  R ady  i Z arządu  M iasta , P racow ników  
U rzędu M iejskiego, w  im ieniu  M ieszkańców  i sw oim  w łas
nym  - Mężowi, M atce i w szystkim  B liskim  sk ła d am  wyrazy 
g łębokiego w spółczucia. P am ięć  o zm arłych  pozostan ie  
w  naszych  se rcach .

Burmistrz Miasta - Janusz Napierała 
na cmentarzu puszczykowskim 

nad trumnami Zmarłych.

„Pełno nas, a jakoby nikogo nie było..."
(J.Kochanowski)

♦  ♦  ♦

Czy wymarło życie w szkole?
Nie. Jesteśmy wszyscy.
Brak tylko Ciebie.
Niemy krzyk Twojej nieobecności paraliżuje każdą 
myśl,
każdy nerw...

Cienie snują się po korytarzach.
Zaczerwienione od łez, szeroko otwarte oczy wpat
rują się w drzwi. Zaraz wejdzie... uśmiechnie się... 
powie, że nie chciała nas nigdy zostawić. Chce być 
z nami. Cieszyć się i smucić.

To niemożliwe, żeby Jej jeszcze nie było. Po
czekajcie. Przyjedzie.

Ciągle czekamy, łudzimy się nadzieją, że Mary
sia tylko raz, wyjątkowo, tylko dziś spóźni się do 
szkoły.

♦  ♦  ♦

Tyle jeszcze mieliśmy Ci do powiedzenia... 
tyle jeszcze myśli i pragnień do przekazania... 
tyle jeszcze nie ujawnionych uczuć... 
tyle zamiarów jeszcze nie zrealizowanych!

♦  ♦  ♦

W. Szymborska:
,,Minuta ciszy po umarłych 
czasem do późnej nocy trwa. ”

LM
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'  Z ŻYCIA MIASTA /  Z ŻYCIA MIASTA /
UROCZYSTOŚCI PSZCZELARSKIE

W grudniu 1996 roku Koło Pszczelarzy w  Mosinie, do 
którego należą także pasiecznicy z Puszczykowa, obchodziło 
tradycyjne coroczne święto, wieńczące sezon miodowy. Obszer
ne informacje o przebiegu tego folklorystycznego zwyczaju 
w  roku 1995 zamieściło „Echo Puszczykowa" nr 1/96.

Celebrowanie tej uroczystości składa się zawsze z dwóch 
części: kościelnej i towarzysko-bankietowej. Tym razem święto
wanie religijne miało miejsce w  kościele parafialnym w Krośnie. 
Natomiast spotkanie towarzyskie, w którym rolę gospodarza 
pełnił prezes Koła Pszczelarzy p. Aleksander Falbierski, zor
ganizowano w  mosińskiej „M orenie". Pasiecznicy, ich rodziny 
I goście wysłuchali tu sprawozdania Sekretarza Koła, z którego 
m.ln. wynika, że w  roku 1996 pozyskano ok. 10 ton miodu, 
obsadzono drzewami i krzewami miododajnymi przeznaczone na 
ten cel tereny, a sześciu członków Koła uczestniczyło w Ogólno
polskim Zjeździe Pszczelarzy w  Opolu.

W tym roku Koło Pszczelarzy w Mosinie obchodzić będzie 
65-lecie swego istnienia i pożytecznego działania.

Relacja przygotowana na podstawie oprać.
Małgorzaty Szubert.

KOMISARIAT POLICJI 
W PUSZCZYKOWIE W 1996 R.
Komendantem Komisariatu Policji w  Puszczykowie, w  którym 

pracuje 6 funkcjonariuszy oraz stały dyżurny p. Zygmunt Bielak, 
jest st. asp. Tadeusz Andraszyk.

W statystycznym ujęciu pracę Komisariatu obrazują poniższe 
liczby. (W nawiasach podajemy dane z 1995 roku).

W 1996 roku stwierdzono 91 (106) przestępstw, a w 60 (71) 
wypadkach wykryto sprawców. Ustalono 42 (53) podejrzanych, 
w  tym jedna osoba nieletnia (10). Skierowano 41 wniosków do 
prokuratury. Na gorącym uczynku zatrzymano 8 podejrzanych. 
Odzyskano mienie o łącznej wartości 13.000 zł (6.000 zł).

W ubiegłym roku funkcjonariusze Komisariatu nałożyli 450 
(456) mandatów na kwotę 16.152 zł (6.663 zł). W 502 (220) 
przypadkach odstąpiono od karania poprzestając na pouczeniu. 
Kolegium ds. Wykroczeń otrzymało 39 (30) wniosków do 
rozpatrzenia, w  tym aż 20 o ukaranie za jazdę w stanie nietrzeź
wym. Zatrzymano 19 osób poszukiwanych listami gończymi. 
Policja interweniowała w domach, lokalach I miejscach publicz
nych 262 (310) razy. Przeprowadziła 370 (404) wywiadów 
środowiskowych. Wylegitymowała 1137 (1197) osób.

Podobnie jak w  roku ubiegłym Komisariat na 1997 rok 
zaplanował:
—  kontrole patro low e, zwłaszcza w ieczór i w  nocy,
—  obecność („w idoczność") Policji w  terenie,
— kontrole radarowe w  mieście,
—  „bezpieczną drogę" dzieci do szkół,
— działania operacyjne dotyczące narkomanii,
— współpracę z Zarządem Miasta i innymi instytucjami.

Opracowano na podstawie raportu Komendanta Komisariatu 
Policji w Puszczykowie - st. asp. Tadeusza Andraszyka.

U W A G A !
Komisariat Policji w  Puszczykowie pełni dyżur od 

godz. 7.00 do 18.00. Po godzinie 18.00 czynny jest telefon
— kontakt do Rejonowego Dyżurnego Komisariatu Policji 
Poznań - W ilda —  nr tel. 35-03-97.

Okręgowy Szpital Kolejowy
Dyrekcja Okręgowego Szpitala Kolejowego w Puszczykowie 

przysłała do Burmistrza Miasta liczbowy wykaz chorych przyję
tych do szpitala (hospitalizowanych) oraz leczonych w porad
niach przyszpitalnych w  latach 1995 11996, Liczby te wskazują, 
jak potrzebna jest nam, a także Luboniowi i Mosinie, ta placówka 
medyczna.

Pacjenci ZOZ Pacjenci ZOZ
hospitalizowani leczeni w  poradniach

w roku w roku
1995 1996 1995 1996

Puszczykowo 385 384 łącznie 5772
Mosina 673 690 14.264 8462
Luboń 190 161 928
Poznań — 735 2949

Razem 1248 1970 14264 18111

Zarząd Miasta Informuje, że Szpital Kolejowy w dalszym ciągu 
przyjmuje wszystkich pacjentów, tak do szpitala jak i do poradni. 
Stan taki utrzymuje się od wielu lat dzięki dobrej woli Dyrektora 
Szpitala i lekarzy, którzy świadczą pomoc medyczną, mimo że 
formalnie nie mają takiego obowiązku w  stosunku do „niekoleja- 
rzy". Statystyka powyższa Ilustruje, że nie są to tylko pojedyncze 
wypadki.

Mimo wieloletnich starań, aby formalnie ten problem roz
wiązać pomyślnie dla naszego miasta, Lekarz wojewódzki - po
wołując się na obowiązujące przepisy - stwierdza, że nie ma 
możliwości prawnego uregulowania sprawy.

Podziękowanie
Rada Rodziców przy Liceum O gólnokształcącym  

w  Puszczykowie serdecznie dzięku je Sponsorom  za u po
m inki przeznaczone na lo te rię  fa n to w ą  na rzecz Liceum.
Złotymi głoskami zapisane są w  sercach i pamięci ich imiona:
— Jacek Błaszkowiak __ Stefan Otto
— Feliks Fietz __ Leszek Storożuk
— Maciej Hempowlcz — Stanisław Taraszkiewlcz
—  Jarosław Jopek — Jan Urban
— Katarzyna Mielcarek —  Tadeusz Wudarczak
— Janusz Odrowąż __ Spółdzielnia PSS Społem
— Wielkopolskie Zakłady G a z o w n ic tw a  w Poznaniu
— Zabawkarska Spółdzielnia Pracy w Puszczykowie

Wiadomości w skrócie
+  W „Jedynce" okres ferii zimowych wykorzystano na wyma

lowanie sali gimnastycznej wraz ze wszystkimi przyległymi 
pomieszczeniami oraz korytarza, łączącego tę część budyn
ków z pomieszczeniem macierzystym.

+  W stołówce zostały położone płytki PCV, które umożliwiają 
łatwiejsze utrzymanie czystości I bezpieczeństwa.

4  W „D w ójce" malowanie piętra starej części szkoły rozpoczęto 
jeszcze przed zakończeniem pierwszego semestru. W prze
rwie międzysemestralnej kontynuowano prace renowacyjne. 

+  Przez całe dwa tygodnie ferii zimowych dzieci z obu szkół 
podstawowych mogły uczestniczyć w  zajęciach rekreacyj
no-sportowych w świetlicy szkolnej, na lodowisku I wyciecz
kach krajoznawczych, organizowanych w Szkole Podstawo
wej nr 2.

4  W „Jedynce" czynna była świetlica środowiskowa, w której 
od godziny 9.00 do 15.00, można było pod opieką Wy
chowawców spędzić wolny czas przy grach planszowych, 
komputerowych, przy bilardzie I herbacie.
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URODZENIA Telefonizacja Puszczykowa na finiszu?
1. Bobrowska Zofia Anna 14.12.1996 r.
2. Wierkiewicz Zuzanna 17.12.1996 r.
3. Walenciak Dominika Bożena 27.12.1996 r.
4. Piwowarski - Bajer Marcus Paweł 06.01/1 997 r.
5. Szklarski Jakub 27.01.1997 r.
6. Scherner Kamil 31.01.1997 r.

ZGONY
1. Kołeczek Józef 19.01.1 923 r. —  17.01.1 997 r.
2. Leśna Janina 12.1 2.1 910 r. —  24.01.1 997 r.
3. Ossowska Magdalena 28.11.1988 r. —  18.01.1997 r.
4. Ossowska Maria Jolanta 09.01.1964 r. —  18.01.1997 r.
5. Szymanowski Leon 06.04.1913 r. —  08.01.1997 r.
6. Waczyński Andrzej 04.11.1 952 r. —  10.01.1 997 r.
7. Woźniak Zofia 29.04.1910 r. —  29.12.1996 r.
8. Górzyński Zygmunt 31.03.1933 r. —  26.12.1996 r.
9. Sroczyński Franciszek 01.10.1925 r. —  10.12.1996 r.

10. Gątasz Władysław 07.08.1925 r. —  02.12.1996 r.

„Nowy” status Puszczykowa
R ada M inistrów rozporządzeniem z października 1996 roku wyłączy

ła z obszaru W ielkopolskiego Parku Narodowego tereny zabudowane, 
czyli Puszczykowo, część Łęczycy i Kom ornik. Form alnie więc nasze 
M iasto nie stanowi już elementu składowego Parku w rozumieniu 
rozporządzenia z roku 1957, powołującego tenże Park do istnienia. Taki 
stan faktycznie istniał od początku powstania parku.

Nowym natomiast faktem jest ustalenie wokół Parku 
strefy ochronnej, zwanej otuliną, która biegnie od punktu 
przecięcia drogi krajowej nr 431 z torami ko le jow ym i lin ii Grodzisk 
W lkp. - Poznań w  Stęszewie przez Zamysłowo, Rybojecko, Tomice, 
Konstantynowo, L isówki, Trzcielin, Joankę, Rosnowo, Komorniki, 
wzdłuż rzeki W irynki do mostu kole jowego w  Wirach, do granicy 
Lubonia, przez tory ko le jowe Poznań-Leszno, Czapury drogą Po- 
znań-Rogalinek, W iórek do ujścia Kanału M osińskiego, drogą Bie- 
czyny-B ędlew o do Łodzi, W itobla i do punktu początkowego 
w  Stęszewie.

Zadaniem o tu liny jest zabezpieczenie obszaru Parku przed szkod
liw ym i lub zgubnym i w p ływ am i otoczenia. Jak na terenie Parku 
zabronione są wszelkie inwestycje gospodarcze, tak na obszarze 
o tu liny  nakazy takie nie obowiązują, ale wszelkie inwestycyjne 
przedsięwzięcia nie mogą mieć negatywnego w p ływ u  na fu n k 
cjonow anie Parku.

Puszczykowo leży w  tej strefie ochronnej. Fakt ten nakłada na 
M iasto i Radę szczególne obowiązki. Polegają one na przygotowaniu 
uwag i propozycji do opracowanego przez Dyrekcję Planu Ochrony 
WPN i jego otu liny. W  tym  celu Rada powołała we wrześniu 1996 r. 
doraźną Komisję. Zadaniem jej było przygotowanie dla Rady i Za
rządu Miasta m ateriałów dotyczących rozwoju gospodarczego Pusz
czykowa i opracowanie zasad współdziałania Miasta i Parku dla 
dobra rejonu.

Dyrekcja WPN ogłosiła przetarg na wykonanie Planu Ochrony 
Parku, w  w yn iku  którego g łów nym  koordynatorem i wykonaw cą 
tegoż planu zostało B iuro Urządzania Lasu i Geodezji Leśnej. Komisja 
Rady jak i Zarząd Miasta będą fo rm u łow a ły odpow iednie wnioski, 
służące interesowi Miasta i przekazywały je bezpośrednio do Biura 
ULiGL w  Poznaniu.

Z ESTA W IE N IE ILO ŚC IO W E  
P O JA Z D Ó W  M E C H A N IC Z N Y C H

W Puszczykowie do końca 1996 r. zarejestrowano 2.937 pojazdów 
mechanicznych, wśród których znajdują się:

autobusy 11
samochody ciężarowe 231
pojazdy ciężarowo-osobowe 170
traktory 28
samochody osobowe 2.497

w  tym o pojemności silnika:

do 900 cm3 - 980; do 1.300 cm3 - 450; do 1.500 cm3 - 391; do 1.600 
cm3 - 248; do 1.800 cm3 - 89; do 2.000 cm3 - 175; do 2.500
cm3 - 108; powyżej 2.500 cm3 - 56;

motocykle 135
motorowery 109

Poza tym w  rejestrze Urzędu figurują:
przyczepy kempingowe 15
przyczepy (naczepy) ciężarowe 377

Jeden samochód osobowy przypada na ok. 3,3 mieszkańca oraz jeden 
pojazd ciężarowy na ok. 19 osób.

W poniedziałek 17 lutego br. odbyło się w  Urzędzie Miejskim Pusz
czykowa spotkanie Burmistrza Miasta z Naczelnym Dyrektorem Teleko
munikacji Polskiej S.A. p. Markiem Śledziejowskim oraz Dyrektorem 
Rejonu Poznań-Południe p. Zbigniewem Kujawskim. Dotyczyło ono 
spraw związanych z planami budowy sieci i stacji telefonicznych na 
terenie naszego miasta. Dyrektor M. Sledziejowski potwierdzi!, że podane 
wcześniej terminy realizacji tych zadań są aktualne. (Szczegółowe infor
macje podaliśmy w  „Echu Puszczykowa" nr 6 i 7 z 1996 r.).

W trakcie spotkania ustalono, że pod koniec marca br. będą or
ganizowane spotkania ze wszystkimi mieszkańcami Puszczykowa, którzy 
złożyli wnioski do TP S.A. o zainstalowanie telefonu. Na dzień 17 lutego 
jest ich zarejestrowanych ok. 1.150. Zgodnie z przewidywaniami planu 
inwestycyjnego Puszczykowo ma otrzymać w  tym roku 1024 stacje 
telefoniczne (numery), z czego czynnie wykorzystanych będzie ok. 950 
numerów. W związku z tym przypominamy, że o kolejności instalowania 
telefonów w mieszkaniach wnioskodawców będą decydowały trzy czyn
niki:
1. czas oczekiwania,
2. numer z tzw. przeniesienia, czyli zmiany miejsca zamieszkania,
3. inwalidztwo I grupy.
Wszystko wskazuje na to, że wzorem sąsiednich miejscowości oczeku

jący na telefon będą musieli partycypować w  kosztach jego budowy. 
Przewiduje się, że wysokość tej opłaty nie przekroczy 900 zł. Jednak 
należy podkreślić, że sam koszt instalacji numeru według aktualnych cen 
wynosić będzie 428 zł, natomiast pozostałe 472 zł będą zwrócone 
w  formie odliczenia kosztów za impulsy telefoniczne po ich cenie w  dniu 
zawarcia umowy. Jeśli więc Telekomunikacja Polska S.A. podniesie koszt 
impulsu w  trakcie odliczania, to podwyżka ta nie obejmie tych właścicieli 
telefonów, którzy nie wyczerpali całej sumy 472 zł.

Szczegółowe informacje uzyskają wnioskodawcy na marcowych spot
kaniach, organizowanych przez Urząd Miejski. Zebrania takie dotyczyć 
będą najpierw ok. 1000 osób, które najdłużej oczekują na założenie 
telefonu. W zależności od tego, ilu z nich zrezygnuje z oferty TP S.A., tylu 
kolejnych wnioskodawców będzie mogło skorzystać z możliwości zaku
pienia stacji telefonicznej.

Jeśli okaże się, że 950 numerów nie wystarczy dla zaspokojenia potrzeb 
mieszkańców, to będą czynione starania o powiększenie pojemności 
koncentratora o 250 lub 500 numerów. Powiększenie to może nastąpić 
jeszcze w  tym roku, a na pewno w  1998 r. wszystkie wnioski o założenie 
telefonu będą zrealizowane.

Na spotkaniach z wnioskodawcami utworzony będzie Komitet Kon
trahentów (Inwestorów), który przede wszystkim umożliwi dokonywanie 
wcześniejszych wpłat ratalnych na poczet kosztów ostatecznych. W poło
wie tego roku przewidziane jest podpisywanie umów z TP S.A. na 
realizację wniosków o zainstalowanie telefonu i do tego czasu kwota 900 
zł musi być w  całości wpłacona.

Zarząd Miasta bierze na siebie odpowiedzialność za realizację zobowią
zań ułatwiających prace Telekomunikacji Polska S.A. na terenie Pusz
czykowa. W ten sposób zachowana jest ciągłość wszystkich uzgodnień 
z ubiegłego roku i powoli zbliżamy się do zakończenia telefonizacji Miasta.

Ustawa „antyalkoholowa”
Obowiązująca od 29 grudnia 1996 r. zmiana ustawy z dnia 26.X.1982 r.

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi jest tak 
nieprecyzyjna i niespójna, że wprowadziła więcej nieporozumień i wątpliwo
ści niż porządku i klarownych reguł gry. Najwięcej kłopotów sprawdąją 
zasady wydawania zezwoleń na detaliczną sprzedaż napojów alkoholowych.

W Sejmie jest prawdopodobnie gotowy projekt, który ma szczegółowo 
sprecyzować te zasady.

W związku z tymi wątpliwościami Urząd Miejski w Puszczykowie zawiesił 
obowiązek uiszczania opłat z tytułu prowadzenia sprzedaży napojów al
koholowych aż do decyzji Sejmu lub innego sposobu rozstrzygnięcia 
problemu. Osoby, które już wniosły opłatę, mogą otrzymać zwrot pieniędzy 
na każde żądanie, ale po doprecyzowaniu ustawy taką opłatę ponownie 
muszą uiścić. Trzeba pamiętać także o tym, że wysokość tych opłat 
skarbowych zależy od aktualnej ceny spirytusu.

Wizyta Tadeusza Mazowieckiego
o Puszczykowie

c W godzinach przedpołudniowych b. premier Tadeusz Mazowiecki, poseł Unii Wolności 
gościł w Liceum Ogólnokształcącym w Puszczykowie, a wieczorem spotkał się z mieszkańcami 
naszego Miasta w motelu „Puszczyk”.

Natomiast w południe p. Tadeusz Mazowiecki przybył na spotkanie do Urzędu Miejskiego, 
gdzie dyskutowano m.in. o  problemach dręczących samorządy lokalne, o celowości powoływa
nia powiatów, o trudnościach w finansowaniu oświaty i o  perspektywach reformy służby 
zdrowia. Spotkanie trwało tylko 2 godziny.
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